

Margin checker Policy

سياسة الهامش وأوقات التداول

سياسة الهامش وأوقات التداول

مستويات الهامش: يرجى الانتباه إلى سياسة التحوط الجزئي المتبعة (قبل العطلات وقبل إغلاق الأسواق) والحفاظ على %مستوى الهامش بحيث لا يقل عن 100

إغلاق المراكز: نود تذكيركم بأننا نحتفظ بحق إغلاق بعض المراكز المفتوحة لضمان الوفاء بمستويات الهامش 100%. عند إغلاق الأسواق أو في العطلات

بداية جلسة يوم الجمعة:

سيكون هناك هامش مطلوب لكل مركز مفتوح في بداية جلسة كل يوم جمعة، بما في ذلك المراكز المخصصة للتحوط. هذا الهامش سيظل مفروضاً حتى ساعة واحدة بعد افتتاح السوق يوم الاثنين. سيتم تنفيذ هذا الإجراء خلال عطلة نهاية الأسبوع وعطلات السوق

أوقات الأخبار

سيتم تنفيذ هذا الإجراء أيضاً خلال أوقات الأخبار الاقتصادية المهمة. يجب على العملاء مراقبة هذه الأحداث، حيث يمكن أن تؤثر بشكل كبير بسبب تقلبات السوق

Margin checker Policy

Margin Levels: Please pay attention to the partial hedging policy in effect (before holidays and market closures) and maintain a margin level of at least 100%.

- **Closing Positions:** We would like to remind you that we reserve the right to close some open positions to ensure compliance with the 100% margin level when markets close or during holidays.
- **Start of Friday Session:**
 - A margin will be required for each open position at the start of each Friday session, including positions designated for hedging. This margin will remain in effect until one hour after the market opens on Monday.
 - This procedure will also be implemented during weekends and market holidays.
- **News Times:**
 - This procedure will also apply during significant economic news events. Clients should monitor these events, as they can significantly impact market volatility. It is essential to take necessary actions to ensure margin requirements are met before any impactful news is released.